



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-AMAL FINANCIAL INVESTMENTS CO. Date: 19-09-2021 02:48:20 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأمل للاستثمارات المالية التاريخ: 19-09-2021 02:48:20 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
AL-AMAL FINANCIAL INVESTMENTS CO. announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة الأمل للاستثمارات المالية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
<b>Material Event</b>	<b>الحدث الجوهري</b>
Date of event: 19-09-2021	تاريخ الحدث الجوهري: 19-09-2021
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها أثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
Based on the provisions of Articles (8) and (9) of the issuing company disclosure instructions and accounting standards, I kindly inform you that a settlement and reconciliation agreement has been signed with the former General Manager of the company, Mr. (1,323,444.397) million, three hundred and twenty-three thousand, four hundred and forty-four dinars and 397 fils, as the aforementioned agreement entered into force, by Mr. Jawad Al-Kharouf's assignment of real estate belonging to him, which was originally ceded to Al-Amal Financial Investments, a public shareholding company, on September 16, 2021, in exchange for Drop cases brought by and from both parties. This will have a material impact on the company's financial position and profitability in light of the refund of the provisions taken for this purpose.	إستناداً إلى أحكام المادتين (8) و (9) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة و المعايير المحاسبية، ارجو اعلامكم بأنه تم توقيع اتفاقية تسوية ومصالحة مع المدير العام السابق للشركة السيد جواد عدنان "محمد علي" الخاروف أقر بموجبها بالنم المدينة المترتبة عليه لصالح الشركة بقيمة (1,323,444.397) مليون وثلاثمائة وثلاثة وعشرون ألفاً وأربعمائة وأربعة وأربعون ديناراً و 397 فلس، حيث دخلت الإتفاقية المذكورة حيز النفاذ، وذلك بقيام السيد جواد الخاروف بالتنازل عن عقارات تعود له، والتي تم التنازل عنها لصالح شركة الأمل للاستثمارات المالية المساهمة العامة اصولياً بتاريخ 16 أيلول 2021، مقابل إسقاط القضايا المقامة من وعلى الطرفين. سيكون لهذا أثر مادي على المركز المالي للشركة وعلى ربحيتها في ضوء رد المخصصات المأخوذة لهذه الغاية.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: rakha hadidi	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: rakha hadidi